

錦田公立蒙養學校通函 No : 075/2020

敬啟者：

為方便學校有效地收集家長對學校的意見，教育局為學校設計了一套家長持分者問卷，供學校收集家長對學生學習及成長支援、學校氣氛、及家校合作等不同項目的意見，從而幫助學校自我評估，以達自我完善。按教育局提供的「派發及收集持分者問卷指引」，本校隨機抽選各級的家長填寫問卷。隨函附上家長持分者問卷乙份，請各位家長以不記名方式填答，並於4月22日(星期四)或以前填妥及交回班主任。祈盼家長能透過該份問卷對本校各方面的工作及成效，提出寶貴的意見，以便本校用以制定未來的學校發展計劃，促進學校持續發展。如有任何查詢，可致電 2476 2414 與何詠深副校長聯絡。

此致
貴家長



校長劉強謹啟

二零二一年四月十九日

註：請於2021年4月22日(星期四)或以前將問卷交回班主任。

Kam Tin Mung Yeung Public School

Notice (No : 075/2020)

19.4.2021

Dear Parents/Guardians,

In order to facilitate the schools to effectively collect parents' views on schools, the Education Bureau has designed a set of parent-stakeholder questionnaires for schools to collect parents' opinions on students' learning and growth support, school atmosphere and home-school cooperation. According to the "Guidelines for the Distribution and Collection of Stakeholders Questionnaires" provided by the Education Bureau, the school randomly selects parents at all levels to complete the questionnaire. Enclosed is a copy of the Parental Stakeholder Questionnaire. Parents are requested to fill in the form by anonymous and return it to the class teacher on or before 22nd April, 2021 (Thursday). We hope to receive some valuable advice on the effectiveness of all aspects of the school so that the school can use it to formulate the development plans and promote the sustainable development of the school. If you have any enquiries, please contact Ms Ho Wing Sum at 2476 2414.

Yours sincerely,



Mr Lau Keung
Principal

*Please fill in the questionnaire and return it to the class teacher on or before 22nd April, 2021 (Thursday).